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Vi var bestyrelsen (afbud fra Ann) og 7 medlemmer med hunde (afbud fra 3). Der var 3 der deltog 

virtuelt. 
 

1) Valg af dirigent og referent 

- Bestyrelsen peger på Karina – valgt 

Karina byder velkommen til, og kan berette at generalforsamlingen er lovligt indkaldt efter 

vedtægternes regler. 

- Bestyrelsen peger på Trine – valgt 

Der blev spurgt til en præsentationsrunde. 

2) Formandens beretning 

- ”Tusinde tak for endnu 1 år – det er en fornøjelse at være en del af denne forening.  

Desværre måtte jeg gå over til at være frivillig igen, dog er min arbejdstid ikke nedsat, men 

jeg bliver desværre nødt til at have arbejde ved siden af, så det kan være svært at komme i 

kontakt med mig pr telefon, men man kan altid sende mig en mail, og få kontakt den vej. 

Vi er umiddelbart ikke mærket af udsendelsen med Kontant, men vi arbejder jo også på en 

helt anden måde. Vi har styr på vores økonomi, så vi kan altid fremvise regnskab, hvor man 

kan se hvad pengene er gået til. Man kan ses at vi har hensat økonomien til projekter og 

bevillinger, så der er helt tydelighed. Jeg har kontakt til den gruppe på Christiansborg der 

skal arbejde med Servicehunde, hvor jeg har udtalt at jeg håber der kan komme noget 

ensartethed i certificeringerne, og at der kun skulle være 2 foreninger (vores og en der 

arbejder med at hunden trænes for forhånd (med rammer for det selvfølgelig), hvor man 

som træner med interesse i at uddanne servicehunde, skal være certificeret og tilknyttet en 

af disse foreninger. Jeg håber at blive inddraget i deres arbejde, har i hvert tilfælde nu 

appelleret til det 2 gange. Vi har fået invitation til møde ved ministeriet til den 8/4, så nu ser 

vi hvad der sker med det. 

ADI ansøgningen har ligget på hold, da vi har afventet besøg fra den gruppe i Sverige der 

skulle være med til at kreditere os, og vi skal nu vente yderligere, så nu samler jeg sammen 

og får det sendt afsted. 

Der er stadig mange der gerne vil have besøg af os til foredrag, så det er dejligt at være ude 

med flere af jer medlemmer. I gør en fantastisk forskel på disse møder – tak for det. 

Vi kom igennem med indsamlingen, så vi nu kan tilbyde skattefradrag til private donationer, 

tak til jer der var med til det, det håber vi kommer til at gøre en forskel. Husk hvis I vil 

indberettes skal jeg have et cprnr.. Vi kommer til at lave nogle flere opmuntringer på 

Facebook i løbet af året. 

Hvis I bliver kontaktet til blade og andet, så sig endelig altid, at de kan få fakta hos mig, og 

nævn selvfølgelig altid gerne Trinitas. Vil altid gerne have disse historier på vores medier, så 

send dem meget gerne til mig, tak. 

Vi fik desværre ikke fondsdækning til vores jubilæum, men det skal nok komme. Vi finder på 

noget på et tidspunkt. 
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Vi har i 2024 certificeret 58 hvoraf de 18 er gennem en kommune. Det 6 mere end sidste år 

og dobbelt så mange kommuner. 

Lige et stort suk. Det kræver også egetansvar at være en del af en forening, også selvom 

man er psykisk syg. Vi har igen i år brugt rigtig meget energi på at opkræve kontingent-

betaling. Det kunne være rart at man på en måde selv var med til at huske på, at der i 

februar skal der betales kontingent. Alle har en kalender man kan skrive i. I kan også lave 

en fast overførsel i jeres bank til den 1. februar hvert år, husk at skrive jeres navn, så kan vi 

sagtens finde jer i systemet. 

Det gælder også re-certificeringerne - Det er alles ansvar at få lavet re-certificeringerne 

hvert 2. år - også jer medlemmer. Det er jeres mulighed for at bruge dækkenet, så det må 

også være i jeres interesse at det foregår. Jeg er kun et menneske, så jeg kan glemme, og 

derfor kan meldinger mangle at komme ud, så jeg appellerer til alle, at selv være med til at 

huske det, tak. 

Tak for jeres opbakning til foreningen, husk vi er her til både småt og stort. 

Beretningen blev godkendt. 

3) Godkendelse af regnskab 

Eloisa gennemgik regnskabet. Hun har lavet et overblik, så det er tydeligere at forstå 

regnskabet. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4) Fastlæggelse af kontingent – bestyrelsen vurderer at kontingentet skal sættes op til 275,00 kr. 

pr 2026.  Der er mange udgifter ved at drive en forening, og alt stiger bare generelt.  

Dette blev vedtaget. 

5) Valg af næstformand – Michelle stiller op til genvalg – Michelle blev valgt. 

 

6) Valg af sekretær – Karina stiller op til genvalg – Karina blev valgt. 

 

7) Valg af suppleant – Sofie stiller op til genvalg – Sofie blev valgt. 

 

8) Valg af revisor – bestyrelsen anbefaler et skift til Janni Poulsen – Revision. 

Dette blev vedtaget. 

 

9) Indkomne forslag  

-Tilføjelse til id-kort. 

  - ”Jf. handikapdiskriminationsloven må handikappede ikke udsættes for forskelsbehandling. 

En servicehund er et nødvendigt hjælpemiddel for indehaver af dette id-kort.” Ved Annette.  
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Trine havde et eksempel med. Dette blev vedtaget.  

Hvis man ønsker et nyt id-kort med dette på, skal man kontakte Trine på info@trinitas-st.dk, 

det koster 50,00 kr. at få lavet.  

- Brugernes side under Trinitas på Facebook. Ved Eloisa. 

Der er mange medlemmer efterhånden, og der er måske brug for en ekstra koordinator eller 

en gruppe, der kan styre gruppen på en måde med retningslinjer, der er tydeligere. Gruppen er 

lukket og er kun for medlemmer.  

Bestyrelsen lægger vægt på, at det er vigtigt at det er en ordentlig tone. Gruppen er til at 

hjælpe hinanden i foreningen, med spørgsmål, og jeres gode historier. 

Der bliver spurgt om der kunne blive skrevet om forskelligheden i vores hundes hjælp ift. 

størrelse og behov for hjælp. Den nye gruppe tager det med. 

Har du lyst til at være med i denne gruppe, så tag fat i Michelle, når hun laver et opslag om det 

på siden. 

 

10) Eventuelt 

- Der var en snak om det at være på forkant de steder man besøger. Flere fortalte om deres 

gode oplevelser med at kontakte diverse steder inden de kommer, så oplevelsen er god 

både for de steder man besøger, men også for én selv. 

Et sprogligt kneb når man kommer nye steder – ”er jeg velkommen til at komme her med 

min servicehund?”. 

- Det at servicehunde er som et hjælpemiddel, er ikke optimalt. Lovgivningen omkring er 

meget skærpet så der er en stor gruppe der ikke kan blive hjulpet. Det vil værre bedre, at 

det lå der hvor man kommer ind som det første i kommune regi, og at der så der var et 

samarbejde med de forskellige foreninger. Trine har taget den op i ministeriet, og tager den 

op, hver gang hun taler med dem. 

- Spørgsmål om der tages hensyn til den enkelte borger i certificeringer. Det gør vi selvfølge-

lig i samarbejde med træner og medlem.  

Re-certificeringerne foregår mellem medlem og træner, og de aftaler indbyrdes hvor det 

skal foregå. Alle elementer skal bare kunne gennemgås. 

 

Vi siger tak for god ro og orden, specielt tak til de 4-benede - det er fantastisk med 8 hunde samlet 

uden problemer. 

 

__________________________ 

Dirigent 

http://www.trinitas-st.dk/
mailto:info@trinitas-st.dk

